
 

           

 

 

                                                                           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,  21/10/2022 

 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων  

  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

 

ΘΕΜΑ: «Ανεπάρκεια των αρμοδίων Υπηρεσιών σε θέματα, τόσο πρόληψης και 

αποτροπής περιστατικών παιδικής βίας ή κακοποίησης, όσο και 

ουσιαστικής σχετικής προστασίας των όποιων θυμάτων»  

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Το τελευταίο διάστημα, είμαστε, δυστυχώς, θεατές λίαν δυσάρεστων ειδήσεων, οι οποίες 

αφορούν σε περιστατικά γενετήσιας κακοποίησης, μάλιστα, ανηλίκων θυμάτων.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Πόσες ακριβώς και ποιες κρατικές Δομές υφίστανται προς προστασία ανηλίκων 

θυμάτων, είτε από πράξεις γενετήσιας βίας, είτε από απόπειρες πράξεων που 

προσβάλλουν την γενετήσια αξιοπρέπεια;     
 

2. Συγκεκριμένα, όσον αφορά στο πρόσφατο σχετικό με τα της παρούσας περιστατικό 

του Κολωνού, που απασχολεί αυτήν την περίοδο την επικαιρότητα και στο οποίο 

εμπλέκεται χαμηλών οικονομικών δυνατοτήτων μονογονεϊκή οικογένεια με οκτώ παιδιά, 

ποια ακριβώς ήταν η συνδρομή της Πολιτείας για την πρόληψή του σε επίπεδο, τόσο 

Δημοτικών, όσο και Περιφερειακών ή άλλων αρμοδίων Υπηρεσιών;  
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3. Υπάρχει διασύνδεση μεταξύ των αρμοδίων κρατικών Υπηρεσιών -νοσοκομείων, 

Αστυνομικών Αρχών, Δημοτικών ή/και Περιφερειακών Αρχών- προκειμένου, κατόπιν 

συντονισμένων ενεργειών των τελευταίων, να προκύπτει έγκαιρη παρέμβαση σε 

περιπτώσεις επαναλαμβανόμενων περιστατικών βίας και προσβολής της γενετήσιας 

αξιοπρέπειας ή ακόμη και απειλής για σχετική βία κατά ανηλίκων και ενηλίκων 

προσώπων, με σκοπό την  πρόληψη ή αποτροπή, την αποτελεσματική αντιμετώπιση  και 

εντέλει, την έγκαιρη καταστολή των ανωτέρω συμπεριφορών; Αν ναι, ποιες είναι οι 

σχετικές παρεμβάσεις στις οποίες έχουν δικαιοδοσία να προβαίνουν από κοινού ή κατά 

μόνας οι παραπάνω Υπηρεσίες; 

    

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Μαρία Αθανασίου 

 




